


Kraków dn. 2009-01-05 

Do Radnego Miasta Krakowa 

Pana Jerzego Fedorowicza 

 

W odpowiedzi na Pana interpelację w sprawie miejsc parkingowych na 

ul. Rynek Kleparski 12, zgłoszoną na XLIX Sesji Rady Miasta Krakowa w dniu 

27 sierpnia 2008, którą Pan otrzymał od Pana Prezydenta Miasta Krakowa. 

 

Informuję, Ŝe został Pan wprowadzony w błąd, ustawienie słupków blokujących 

na chodniku faktycznie ogranicza moŜliwości zaparkowania samochodu. Ale 

nasza prośba dotyczyła moŜliwości dostępu do kamienicy od strony ulicy, a nie 

chodnika. Brak dostępu od ulicy przez blokujące samochody przez 24 godziny. 

Blokują one moŜliwość dostarczenia czegokolwiek do kamienicy, od 

przysłowiowych ziemniaków, mebli, po wywóz śmieci. Dostarczenie 

czegokolwiek do kamienicy graniczy z cudem. Ciągłe scysje ze StraŜą Miejską, 

Ŝe chwilowo się przyblokowano auto z identyfikatorem dla niepełnosprawnych 

bo właśnie przywieziono kanapę, kończy się mandatem. To po pierwsze.  

Po drugie faktem jest, Ŝe po drugiej stronie są parkingi kupców Kleparza. Ale 

my nie prosiliśmy o przeniesienie miejsc parkingowych na drugą stronę (skąd 

ten pomysł) ale o ich przesunięcie o dosłownie 6 m w lewo od naszej kamienicy, 

w kierunku ul. Krzywej. Na całym odcinku chodnika są tez słupki, wystarczy 

przestawić znak, wymalować koperty na jezdni i nic więcej. Nie ma Ŝadnego 

kłopotu. Kamienica ta graniczy z naszą, ale ma bramę wejściową od 

ul. Krzywej, a sam budynek od strony Kleparza ma po tej strome rynku 

najdłuŜszą fasadę (ścianę) bez bramy, co widać na ksero dostarczonych zdjęć. 

Więc nie jest to wielka operacja logistyczna, ani trudność prawna, bo strona ta 

nie naleŜy do kupców z Rynku Kleparskiego i nie jest objęta parkingiem. 

W związku z tym ponownie zwracamy się z prośbą o zajęcie się naszą sprawą 

i w sprawie przesunięcia miejsc parkingowych spod naszej kamienicy. 

Z powaŜaniem 
[wyłączenie jawności w zakresie danych 
osobowych; na podstawie art. 5 ust. 2 ustawy z 
dnia 6 września 2001r. o dostępie do informacji 
publicznej; jawność wyłączył Ryszard Marek 
Pełnomocnik Prezydenta Miasta Krakowa ds. 
Ochrony Informacji Niejawnych] 

 


